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HATİCE AKKILIÇ 

BİR FİKRİM VAR

Yazısı 4.sayfada
ARDA KIR 

MUKAVEMET 

Yazısı 5.sayfada

Kaş Adliyesi’nde Başsavcı’nın bir avukata, “Bu 
tuvaleti kullanamazsın, ben Başsavcıyım kimin 
kullanacağına ben karar veririm” söylemi sonrası 
Antalya Barosu adliye önünde açıklama yaptı. 

Antalya Baro Başkanı Hüseyin Geçilmez, “Antalya 
Barosu avukatları olarak Gökhan Feyzoğlu’nun 
görevden el çektirilmesi için her türlü girişimde 
bulunacağız” dedi.Nizamettin ÖZMEN 6’da 

KAŞ’TA 
MAKAM 
TUVALETi 
KRiZi Tramvayları işleten Antalya 

Büyükşehir Belediyesi’nin şirketi 
Ulaşım AŞ’de yönetim kurulu 
başkanlığı ile genel müdür koltuğu 
ayrıldı. Her iki koltuğa da makina 
mühendisi gelirken, Ulaşım Dairesi 
Başkanı Nurettin Şengül de şirket 
yönetim kuruluna alındı.Tuğçe ÇAM 
6’da 

BAŞKAN BÖCEK 
ULAŞIM’DA 
DEVRiM YAPTI 

Hazine ve Maliye Bakanlığı aldığı kararla, Esnaf Kredi Kefalet 
Kooperatiflerinden çekilen kredilerin geriye dönük faizlerini 
yükseltirken, Antalya Otelciler, Pansiyoncular, Camcılar, 
Reklamcılar ve Matbaacılar Esnaf Odası Başkanı Özcan Sucu, 
“Esnaf bunu hak etmiyor” dedi. Nizamettin ÖZMEN 6’da 

Başkan Sucu’dan faiz tepkisi 

Başkan Ünal, “Ben her şeyin başında ücretlerden ziya-
de denetimin sıklaştırılması gerektiğini düşünüyorum. 
Denetimler yapılırsa, raf fiyatları uygulama standartta 
bindirilirse önümüzdeki Haziran ayında niyetimizi be-
lirtiriz derken, tek taleplerinin denetimin sıklaştırılması 
ve vergilerin orantılı şekilde düzenlenmesi olduğunu 
bildirdi. Arda KIR 5’te 

iiSTEK DEĞSTEK DEĞiiL L 
YAŞAM HAKKIYAŞAM HAKKI

Temmuz ayında asgari ücrete ek zam yapılamayacağının açıklanmasına emekçilerden Temmuz ayında asgari ücrete ek zam yapılamayacağının açıklanmasına emekçilerden 
tepki geldi. Türk-İş Antalya İl Temsilcisi Cemil Ünal ise emeğin yüce bir değer tepki geldi. Türk-İş Antalya İl Temsilcisi Cemil Ünal ise emeğin yüce bir değer 
olduğunun bilinmesi ve karşılığının alınabilmesi için çalıştıklarını kaydettiolduğunun bilinmesi ve karşılığının alınabilmesi için çalıştıklarını kaydetti

 “TALEBİMİZ DENETİMİN SIKLAŞTIRILMASI”
Türk-İş Antalya İl Temsilcisi ve Yol İş Sendikası 
Antalya 1 No’lu Şube Başkanı Cemil Ünal, “Ver-
gi oranlarıyla ilgili sıkıntının ortadan kaldırılma-
sı ve alım gücünün arttırılması ile ilgili talepte 
bulunduk. Görüşmeler devam ediyor.Bizim tek 
talebimiz denetimin sıklaştırılması ve vergilerin-
de orantılı şekilde düzenlenmesi” dedi.

DENETİM VE VERGİ DÜZENLEMESİ ŞART 

Teknolojinin 
Sonu

SERMAYEMİZ 
TELEFON DEĞİL 
CESARET

Antalya Şoförler Odası Başkanı Mehmet Ali Alkan, 
“Havalimanında korsan taşımacılık ve hanutçuluğa 
geçit verilmeyecek” dedi.6’da 

 “KORSAN  “KORSAN 
TAŞIMACILIĞA TAŞIMACILIĞA 
GEÇiT YOK”GEÇiT YOK”

Türk Mühendis ve Mimar Odaları 
Birliği (TMMOB) geçmiş dönemde 
görev yapmış Antalya İl Koordinasyon 
Kurulu (İKK) Temsilcisi Meslek Odası 
Başkanları Derya Ünver, Bayram 
Ali Çeltik, Okan Hançer ve Dursun 
Büyüktaş plaket töreninde bir araya 
geldi. Nizamettin ÖZMEN 8’de 

iKK’DAN 
AHDE VEFA 

A Milli Kadın Voleybol Takımı, Voley-
bol Milletler Ligi’nin Antalya etabında-
ki ilk maçında Japonya’ya 3-2 mağlup 
oldu. Zorlu geçen maçta Filenin Sultan-
ları, son ana kadar mücadeleyi bırakma-
dı.Tuğçe ÇAM 7’de

ÜZÜLMEK YOK ÜZÜLMEK YOK 
BAŞARACAĞIZBAŞARACAĞIZ

Alanya’da sahile 50-100 metre me-
safede demir atan balıkçı tekneleri ve 
orkinos balık çiftlikleri uzaklaştırıldı. 
Kaymakam Fatih Ürkmezer, “Alan-
ya’nın turizminin doğasının korunması 
için çalışmaları takip ediyoruz” dedi. 
4’te

ORKiNOS 
ÇiFTLiKLERi 

UZAKLAŞTIRILDI

Antalya Havalimanı’nda gö-
revli 4 polis ve 38 özel güven-
lik görevlisi, gıda zehirlen-
mesi şüphesiyle hastanelerde 
tedaviye alındı.3’te

HAVALiMANINDA 
GIDA ZEHIRLENMESI 


